
Geachte leden van de raad, 
 
Op de agenda van de voorbereidende vergadering staat het onderwerp “Addendum kovk Galgeriet” 
geagendeerd. 
Helaas hebben wij nog geen overeenstemming kunnen bereiken met Galgeriet BV over de tekst van 
het addendum. 
Wij zullen uw raad zo spoedig mogelijk informeren wanneer overeenstemming is bereikt. 
 
Namens het college, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
drs. E.G.H. (Erich) Dijk MPM 
Gemeentesecretaris/algemeen directeur 
 

 

 

 
 


